

信用卡 - 更改總信用額表格

Credit Card – Combined Credit Limit Adjustment Request Form

請填妥以下資料後將本表格連同附錄內列明的文件副本寄回香港九龍觀塘偉業街 180 號 Two Harbour Square, 8 樓星展銀行 (香港) 有限公司 - 無抵押產品營運部收。

Please fill in the following information and return this form with the copy of the documents listed under Appendix by mail to DBS Bank (Hong Kong) Limited, T & O CB Operations, Card & Unsecured Loan, Level 8, Two Harbour Square, 180 Wai Yip Street, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong

主要持卡人姓名 Principal Cardholder Name : _____ 身份証號碼 HKID No. : _____ 信用卡號碼 Credit Card No. : _____

請選擇所需服務 Please select services requested :

永久提高總信用額 Permanent Increase in Combined Credit Limit

(客戶將於交齊文件/資料的 5 個工作天後獲通知批核結果 You will be notified of the approval result 5 working days after submission of complete documents/information.)

申請金額 Amount Requested _____

請重新提供以下僱主、公司業務性質及職務等資料，以便處理是次申請。如未有填寫以下資料，申請將可能不獲處理。Please provide information about Employer, Business Nature & Occupation for processing this application. If you leave this section blank, your application may not be processed.

僱主 Employer : _____

僱主 / 公司業務性質 Employer / Business Nature :

- 政府 / 半政府 / 非牟利 / 公共事業機構
Govt/Quasi Govt Organisations/NGO/Public Utility (09)
- 專業 / 醫療服務 Professional/Medical Services (16)
- 教育 Education (19)
- 貿易 / 船務 / 製造業 Trading/Shipping/Manufacturing (22)
- 零售 / 批發 Retail/Wholesales (18)
- 飲食 / 美容 / 健美 Restaurant/Beauty/Fitness (05)
- 保險 Insurance (11)
- 地產 Property (08)
- 酒店 / 旅遊 / 運輸 Hotel/Travel/Transportation (02)
- 資訊科技 / 印刷 / 傳媒 / 娛樂 IT/Printing/Media/Entertainment (06)
- 建造業 / 工程 Construction/Engineering (07)
- 其他 (請註明) Others (please specify): _____

職務 Occupation :

- 專業人士 / 管理層 Professional/Senior Management (100)
- 教師 / 講師 / 教授 Teacher/Lecturer/Professor (101)
- 紀律部隊 Disciplinary Services (001)
- 主管 / 經理 Supervisor/Manager (202)
- 文員 / 採購員 Clerk/Merchandiser (200)
- 工程師 / 技術員 Engineer/Technician (601)
- 空中服務員 / 媒體工作者 / 社工 / 表演者
Air Crew/Media/Social Worker/Performer (500)
- 藍領 Blue Collar (600)
- 保險 / 投資顧問 Insurance/Investment Agent (300)
- 地產經紀 / 銷售員 Property Agent/Salesman (302)
- 司機 Driver (450)
- 保安員 Security Guard (605)
- 餐飲 / 物流 / 建造業從業員 Catering/Delivery Worker/Site Worker (400)
- 董事 / 合夥人 / 獨資經營者 Director/Partner/Sole Proprietor (802)
- 其他 (請註明) Others (please specify) : _____

請同時附上附錄內列明的文件副本。Please attach copy of the documents listed under Appendix.

永久減低總信用額 Permanent Decrease in Combined Credit Limit

申請金額 Amount Requested _____

可設定的最低總信用額受制於各信用卡類別的最低信用額：Signature 卡 HK\$60,000；其他信用卡 HK\$8,000。例子：如你持有一張 Signature 卡及一張白金卡，則最低可設定的總信用額為 HK\$60,000。再者，如你曾為你持有的每張信用卡設定個別信用額，則可設定的最低總信用額必須為已設定的個別信用額中最高者。

The minimum Combined Credit Limit is restricted by the minimum credit limit of each card type: Signature Card HK\$60,000; other Credit Cards HK\$8,000. For illustration, if you hold a Signature Card and a Platinum Card, the minimum Combined Credit Limit requested must be HK\$60,000. In addition, if you have set individual credit limit in respect of each Card held by you, the minimum Combined Credit Limit must be the highest amount among the individual credit limits set.

個人資料收集聲明

本人同意此表格所有提供之資料或銀行 (或其他 DBS 集團成員) 為本人提供服務時所得之資料均受銀行不時頒佈有關客戶資料之政策通知或其他有關通訊的約束。該客戶資料之政策通知或其他有關通訊可於銀行各分行索取或於銀行網頁 (www.dbs.com/hk) 取閱。

Personal Information Collection Statement

I agree that all information provided in this form or that arises from the relationship with the Bank (or other DBS Group companies) shall be subject to the applicable Data Policy and other communications to customer concerning customer data from time to time issued by the Bank. A copy of such policies or other communications is available on request at any branch of the Bank or from the Bank's website (www.dbs.com/hk).

有關個人資料用於直銷推廣的確認

本人明白，銀行擬將本人的個人資料用於直銷推廣，惟必須先獲得本人的同意。本人曾就是否接收直銷推廣聯繫或資訊作出選擇，本人現確認本人的現有選擇將維持不變，而本申請表內提供的所有資料均可根據該項選擇加以使用。本人明白，如本人欲更改現有的選擇，本人可隨時填妥拒絕直銷推廣表格後交回銀行，且毋須就此支付任何費用。

Acknowledgement of Use of Personal Data in Direct Marketing

I understand that the Bank intends to use my personal data in direct marketing and cannot do so without my consent. I have previously selected whether or not to receive direct marketing contact or information and I confirm that there is no change to my existing choice and all information provided in this application form shall be used in accordance with such choice. I understand that if I wish to change my existing choice, I may do so at any time and without charge by completing an opt-out form and returning it to the Bank.

本人聲明並確認本申請並不是由第三者轉介。如本申請是經第三者轉介，本人明白銀行將不會接受及處理本申請。

I declare and confirm that I am not referred by a third party in relation to this application. I understand that the Bank will not accept and proceed this application if it is referred by third party.

主要持卡人簽署 Signature of Principal Cardholder

(簽署必須與留存於本銀行之紀錄相符)
(Signature must agree with the specimen signature filed with the Bank)

銀行保留此申請之最終批核權。The Bank reserves the right to approve this application.

提示：借定唔借？還得到先好借！

Reminder: To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay !

日期 Date

| For Bank Use Only | |
|-------------------|---------|
| Branch | Credits |
| I.D.V. By | S.V. By |
| Name & Sig. No. | |

附錄 Appendix

Income Proof 入息證明

A 固定收入人士 Fixed Income Earner



或



或



最近 1 個月電腦編印的糧單
Latest 1 month's computer
generated Payroll Advices

最近 1 個月附有你的姓名、賬戶號碼
及薪酬記錄的銀行月結單或存摺
Latest 1 month's bank statement
/ passbook showing your name,
account number and salary entries

最近的完整薪俸稅單
Full set of latest Salaries
Tax Demand Note

B 非固定收入人士 / 兼職 Non Fixed Income Earner



或



最近 1 個月電腦編印的糧單（需顯示基本收入，否
則請提供最近 3 個月的記錄）- 不適用於兼職人士
Latest 1 month's computer generated Payroll
Advices (Basic salary entries have to be shown
on Payroll Advices, otherwise, please provide
the latest 3 months' record)
- Not applicable to Part-time earner

最近 3 個月附有你的姓名、賬戶號碼及
薪酬記錄的銀行月結單或存摺
Latest 3 months' bank statement
/ passbook showing your name,
account number and salary entries

C 自僱人士 Self-Employed Group



及



及



有效的商業登記證
Business Registration
Certificate

最近 3 個月附有你的公司名稱、賬戶
號碼及往來記錄的銀行月結單或存摺
Latest 3 months' bank statement /
passbook showing your company
name, account number and
transaction entries

最近的完整利得稅單
Full set of latest
Profits Tax Demand
Note

D 非在職人士 Non-Working Group



最近由銀行發出的定期存款
通知書或投資月結單
Latest Fixed Deposit
Advice or Investment
Statement issued by bank